
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060 
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  2015.  október  20-án  1630 órakor  a  Balmazújváros  Város 
Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottság ülésén. 

Jelen vannak:  
Bizottság részéről: Csonka-Kis Pál bizottság elnöke

Iszák László bizottsági tag
Hegedüs Péter bizottsági tag
Nagy Sándor bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati
Hivatal részéről: Tóthné dr. Kertész Mariann jegyző

Csonka-Kis Pál bizottság elnöke köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a  
Bizottság 4 fővel határozatképes

Csonka- Kis Pál bizottság elnöke
A meghívóban szereplő napirendhez lenne egy javaslatom, hogy a különfélék napirendi  pont 
keretében tárgyaljuk 2 sürgősséggel beengedésre váró előterjesztést.
Ki az, aki egyet ért a módosított napirendi pontokkal?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és elfogadta a napirendet.

Napirendi pont:

1. Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  munkájáról,  a 
megjelent fontosabb jogszabályokról
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

2. Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  2016.  évi  ellenőrzési 
tervének elfogadása tárgyában
Előterjesztés: dr. Veres Margit polgármester

3. Különfélék

1.  Napirendi  pont:  Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati 
Hivatal munkájáról, a megjelent fontosabb jogszabályokról

Csonka-Kis Pál bizottság elnöke
Kérdése, véleménye van-e valakinek? 

Iszák László bizottsági tag
Emődi Sándor beszámolójában leírta, hogy kicserélték a közvilágítás lámpatesteit. Tapasztaljuk, 
hogy mennyivel  jobb fényük van, mint  a régebbieknek. Mint képviselő nagyon sok kérelmet 
adtam,  be,  hogy  sok  olyan  utca  van,  ahol  elég  ritkán  vannak  a  lámpatestek.  Emődi  úr  a 



beszámolójában megjegyezte, hogy egy következő pályázatban valószínű, hogy több lámpatestet 
fognak kihelyezni. 

Tóthné dr. Kertész Mariann jegyző
Az önkormányzatnak mindenképpen ez a célja, elsődleges szempontja. Erre nyílván forrást kell 
biztosítani, ha már pályázati lehetőség nincsen, ez jelentős költségkiadással bír. 

Csonka-Kis Pál bizottság elnöke
Az adó csoport beszámolójából kitűnt az, hogy nagyon sokan nem teljesítették a szeptemberi 
adókötelezettségüket, illetve 1500 fő a települési adót nem fizette be. 

Tóthné dr. Kertész Mariann jegyző
Az  adós  kollegák  kiküldték  a  felszólításokat  és  a  napi  postában  folyamatosan  érkeznek  a 
bevallások. Tisztában van vele mindenki, hogy a települési adóról szóló rendelet elbírálása még a 
Kúria előtt folyamatban van, ez elhangzott több testületi ülésen, ettől függetlenül, amíg a Kúria 
egy döntést  nem fog hozni,  addig  is  az  állampolgároknak  kötelezettségük a  helyi  rendeletet 
betartani, amit a képviselő-testület megszavazott. 

Nagy Sándor bizottsági tag
Volt már erre példa, hogy az újságban hoztuk le a tartozók listáját. Én azt tapasztalom, hogy 
társasházon belül, ha kiírom, hogy a társasház kintlévősége mennyi, akkor nincs semmi hatása. 
Amikor kiírom, hogy melyik lakás mennyi összeggel tartozik, akkor megszégyelli magát utána 
nincs tartozása.  

Csonka-Kis Pál bizottság elnöke
További  kérdése,  véleménye  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést.  Aki  elfogadja  a 
tájékoztatót kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

47/2015. (X.20.) számú ÜJB határozat

Tájékoztató a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról, a megjelent 
fontosabb jogszabályokról

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága „Tájékoztató a Balmazújvárosi 
Közös  Önkormányzati  Hivatal  munkájáról,  a  megjelent  fontosabb  jogszabályokról”  szóló 
tájékoztatót elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.

2. Napirendi pont: Balmazújváros Város Önkormányzatának 2016. évi ellenőrzési 
tervének elfogadása tárgyában

Tóthné dr. Kertész Mariann jegyző
Ahogy az előterjesztésből kiderül a jegyzőnek kötelezettsége ezt a belső ellenőrzési rendszert 
működtetni. Erre egy belső ellenőrrel van szerződés kötve, aki ezt lefolytatja. Ő állította össze 
ezt az anyagot is.  A mellékletben elírás történt,  tehát 2016-ra kell  vonatkoztatni az adatokat, 
illetve a Polgármesteri Hivatalon a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatalt kell érteni.  
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Csonka-Kis Pál bizottság elnöke
Kérdése,  véleménye  van-e  valakinek?  Nem látok  erre  jelzést.  Aki  elfogadja  az  előterjesztés 
határozati javaslatát kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

48/2015. (X.20.) számú ÜJB határozat

Balmazújváros Város Önkormányzatának 2016. évi ellenőrzési tervének elfogadása 
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  „Balmazújváros  Város 
Önkormányzatának  2016.  évi  ellenőrzési  tervének  elfogadása  tárgyában”  szóló  előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Különfélék

Hegedüs Péter bizottsági tag
Az iparterületek értékesítésével kapcsolatban szeretném megkérdezni, hogy ha az állam el akar 
adni  területet  Balmazújváros  közigazgatási  területén,  először  az  önkormányzatnak  kell 
felajánlania?

Tóthné dr. Kertész Mariann jegyző
Én úgy gondolom, hogy elővásárlási joggal bír az önkormányzat.

Csonka-Kis Pál bizottság elnöke
A Képviselő-testület  SZMSZ-ének 8.  § (9) bekezdése alapján az Ügyrendi  és Jogi Bizottság 
engedélyezheti az írásba foglalt előterjesztés ülésen történő kiosztását, ezért szükséges az alábbi 
2 előterjesztés Képviselő-testület elé történő beengedése:

1. Előterjesztés  a  Lengyel  Menyhért  Városi  Könyvtár  vonatkozásában  fenntartói 
nyilatkozat megadása tárgyában.
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

2. Előterjesztés a „Balmazújváros Város Önkormányzata részére marketing és reklám 
feladatok ellátása 2016.01.01 – 2017.12.31. között” tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

Csonka-Kis Pál bizottság elnöke
Kérdése  van-e  valakinek?  Amennyiben  nincs,  szavazásra  bocsátanám  a  sürgősséggel 
beengedésre váró előterjesztéseket.

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

49/2015. (X.20.) számú ÜJB határozat
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Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  az  SZMSZ  8.  §  (9) 
bekezdésében foglalt  jogkörében eljárva  halaszthatatlansági  okra hivatkozással,  hozzájárul  az 
alábbi előterjesztések Képviselő-testületi ülésen való megtárgyalásához:

1. Előterjesztés  a  Lengyel  Menyhért  Városi  Könyvtár  vonatkozásában  fenntartói 
nyilatkozat megadása tárgyában.
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

2. Előterjesztés a „Balmazújváros Város Önkormányzata részére marketing és reklám 
feladatok ellátása 2016.01.01 – 2017.12.31. között” tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

Mivel több napirendi pont nem volt, kérdés, hozzászólás nem merült fel, így a bizottság elnöke az  
ülést bezárta.

K. m. f

Csonka-Kis Pál Iszák László
bizottság elnöke  bizottsági tag

Kányási Andrásné
 jegyzőkönyvvezető
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